
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 17
Ministeren bedes kommentere oversigterne og fremtidsudsigterne for en virk-
somhed, der er underlagt de nugældende regler for spil på heste, jf. KUU alm.
del bilag 18, herunder forklare, hvordan dansk hestevæddeløbssport ved eg-
ne kræfter skal kunne skaffe et økonomisk grundlag for sine aktiviteter gen-
nem spil på heste, når en veldrevet bane som Aalborg fremlægger tal med sti-
gende omsætning og faldende indtjening efter bortfald af tilskud genne Heste-
sportens Finansieringsfond?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Orla Hav (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. oktober 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Orla.Hav@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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